
Težka pot do mladinske vneme
Podobno kot v večini KS, kar navsezadnje upotavlja tudi gradivo. ki ga

je pripravila OK ZSMS Ljubljana Centcr, se tudi na Taboru s KK SZDL
na čelu trudijo, da bi organizirali in aktivirali mladino. Po nekaj letih
prizadevanj je lani izgledalo, da bo le steklo. Ustanovljen je bil odbor,
izvoljeni funkcionarji - potem pa spet nit. PoskuSala je le plesna sekcija
pa ie ta je zaspala. Čeprav so mladi dobili na začetku zagon, tudi denarna
sredstva in prostor (omenjeno gradivo postavlja io kot pogoj za delova-
nje mladine), je vse takorekoi ostalo le pri programu in Stevilnih obstoje-
tih besedah.

Nazadnje so se zadeve zapletle ie pri neplačanih raf unih, tako, da je
predsedstvo KK SZDL moralo spet poseči vmes. Ostalo pa je brez moči,
predsednik ZSMS sploh ni \et dosegljiv, ne tako, ne drugače. Na SZDL so
kontno poklicali na pomoč občinsko konferenco ZSMS. Toda, glej ga
Smenta, tudi tu je ostalo le pri besedah in obljubah. Predsedstvo SZDL pa
vendarle smatra, da funkcionarjem obtinske ZSMS, ki so profesionalci,
pač ne bi smelo biti vseeno, kako delujejo njihove organizacije v KS,
posebno, če so opozorjeni na nepravilnosti.

Forumsko delo, menijo člani predsedstva, ki je bilo obsojeno na manj-
ših forumih ZK tudi pri delu mladine ni sprejemljiva in da bi bilo prav,
da bi občinski mladinski funkcionarji kdaj pa kdaj obiskali tudi »bazo«
in na licu mesta videli, kako stvari lefcejo.


